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Protokół Nr XXIV 

 

 W dniu 21 listopada 2016 r. (poniedziałek) o godz. 14.00 w sali konferencyjnej 

Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Pucku, ul. Kolejowa 7b odbyła 

się XXIV sesja Rady Powiatu Puckiego. 

Przewodniczący Rady Adam Zażembłowski rozpoczął obrady wypowiadając formułę: 

„Otwieram obrady XXIV sesji Rady Powiatu Puckiego V kadencji”. 

Następnie Przewodniczący Rady  powitał radnych, zebranych gości oraz przedstawicieli 

Starostwa. Oświadczył, że obecnych jest 17 radnych, następnie stwierdził prawomocność obrad. 

Lista obecności radnych oraz gości stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poinformował radnych, iż po wysłaniu materiałów radnym na sesję 

wpłynęły do biura Rady Powiatu dwa wnioski, a mianowicie wniosek radnego Michała 

Kowalskiego o treści „W nawiązaniu do § 63 ust. 1 oraz ust. 11 Statutu Powiatu Puckiego 

zawiadamiam o wystąpieniu ze składu osobowego Klubu radnych Nasz Powiat Pucki z dniem 

dzisiejszym” stanowiący załącznik nr 2 do protokołu oraz wniosek Klubu Radnych Nasz Powiat 

Pucki, podpisany przez 6 radnych o treści „My niżej podpisani radni z klubu Radnych „Nasz Powiat 

Pucki” w Radzie Powiatu Puckiego V kadencji , składamy niniejszy wniosek o odwołanie radnego 

Michała Kowalskiego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Puckiego V kadencji. Pan 

radny Michał Kowalski przestał być członkiem naszego Klubu. W związku z tym uważamy, że nie 

powinien z naszej rekomendacji pełnić dalej funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 

Puckiego. W związku z powyższym zwracamy się do Pana Przewodniczącego o poddanie pod 

głosowanie wniosku o zmianę porządku obrad XXIV sesji Rady Powiatu Puckiego w dniu 21 

listopada 2016 r. poprzez uzupełnienie go o dodatkowy punkt dotyczący podjęcia uchwały w 

sprawie odwołania radnego Michała Kowalskiego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 

Puckiego. Do niniejszego pisma załączamy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem sprawdzony pod 

względem merytorycznym przez radcę prawnego”  stanowiący załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił pracownicę biura Rady Powiatu o rozdanie wszystkim radnym 

projektu uchwały w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Puckiego V kadencji 

wraz z uzasadnieniem i proponowanym zmienionym porządkiem obrad dzisiejszej sesji, gdzie                

w pkt 6ł zostało dopisane podjęcie uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek dot. rozszerzenia porządku obrad o pkt 6ł 

dotyczący podjęcia uchwały w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Puckiego 

V kadencji. Wniosek został przyjęty większością głosów: „za” opowiedziało się 14 radnych, 

„przeciw” opowiedział się 1 radny, 2 radnych „wstrzymało się” od głosu. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad XXIV sesji Rady Powiatu Puckiego 

z przyjętą poprawką. Porządek obrad został przyjęty większością głosów: „za” opowiedziało się 15 

radnych, „przeciw” opowiedział się 1 radny, 1 radny „wstrzymał się” od głosu. 

 

 

Program posiedzenia XXIV sesji Rady Powiatu Puckiego V kadencji: 

1.Otwarcie Sesji.  

2.Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3.Przyjęcie protokołu z XXIII Sesji Rady Powiatu Puckiego V kadencji.  

4.Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

5.Interpelacje i zapytania. 

6.Podjęcie uchwał w sprawach: 
   a) zmiany uchwały nr XV/90/2015 Rady Powiatu Puckiego z dnia 21 grudnia 2015 r. w sprawie 

przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Puckiego na lata 2016 – 2021, zmienionej 

uchwałą nr XVI/103/2016 Rady Powiatu Puckiego z dnia 8 lutego 2016 r., uchwałą nr 

XVIII/110/2016 Rady Powiatu Puckiego z dnia 21 marca 2016 r., uchwałą nr XX/123/2016 Rady 
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Powiatu Puckiego z dnia 23 maja 2016 r., uchwałą nr XXI/130/2016 Rady Powiatu Puckiego z dnia 

27 czerwca 2016 r.; uchwałą nr XXIII/144/2016 Rady Powiatu Puckiego z dnia 26 września 2016 r.; 

   b) zmiany uchwały nr XV/91/2015 Rady Powiatu Puckiego z dnia 21 grudnia 2015 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Puckiego na rok 2016, zmienionej uchwałą nr XVI/104/2016 Rady 

Powiatu Puckiego z dnia 8 lutego 2016 r.,  uchwałą nr XVIII/11/2016 Rady Powiatu Puckiego                

z dnia 21 marca 2016 r., uchwałą nr XX/124/2016 Rady Powiatu Puckiego z dnia 23 maja 2016 r. 

uchwałą nr XXI/131/2016 Rady Powiatu Puckiego z dnia 27 czerwca 2016 r.; uchwałą nr 

XXIII/145/2016 Rady Powiatu Puckiego z dnia 26 września 2016 r.;  

 c) zmiany uchwały nr XVIII/112/2016 Rady Powiatu Puckiego z dnia 21 marca 2016 r. w sprawie 

ustalenia zadań, na które przeznacza się środki przypadające Powiatowi Puckiemu z PFRON                    

w roku 2016 oraz wysokości tych środków; 

 d) ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu 

strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu; 

 e) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu budynku garażowego stanowiącego własność 

Powiatu Puckiego; 

f) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Puckiego; 

g) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Powiat Pucki do realizacji projektu „Staże zagraniczne 

dla uczniów i absolwentów szkół zawodowych oraz mobilność kadry kształcenia zawodowego”,                

w ramach którego realizowany będzie projekt pt. „Nauczyciele i uczniowie ZSP  w Kłaninie 

doskonalą umiejętności gastronomiczne na wyspach śródziemnomorskich” finansowany ze 

środków Europejskiego Funduszu Społecznego, Program Operacyjny Wiedza Edukacja Rozwój 

(PO WER); 

h) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Powiat Pucki do realizacji projektu „Staże zagraniczne 

dla uczniów i absolwentów szkół zawodowych oraz mobilność kadry kształcenia zawodowego”, w 

ramach którego realizowany będzie projekt pt. „Kulinarne wariacje na temat kuchni włoskiej” 

finansowany ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego, Program Operacyjny Wiedza 

Edukacja Rozwój (PO WER); 

i) zmiany uchwały nr IV/30/2015 z dnia 23 lutego 2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie przez Powiat Pucki do realizacji projektu „Dieta śródziemnomorska na widelcu 

uczniów ZSP w Kłaninie” oraz na zatwierdzenie tego projektu 

j) określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu puckiego na            

w okresie od 1.01.2017 r. do 30.06.2017 r.; 

k) uchwalenia „Rocznego programu współpracy Powiatu Puckiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2017”; 

l) wyznaczenia przedstawicieli Rady Powiatu Puckiego do Powiatowej Rady działalności Pożytku 

Publicznego w Pucku; 

ł) odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Puckiego V kadencji. 

7.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

8. Komunikaty. 

9. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad 3) 
Przewodniczący Rady oświadczył, że do czasu rozpoczęcia sesji nie zgłoszono uwag do protokołu 

z poprzedniej sesji Rady Powiatu Puckiego, następnie zgodnie ze statutem poddał pod głosowanie 

protokół z XXIII sesji Rady Powiatu Puckiego -  protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Do obrad dołączyła radna Alina Merchel. 
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Ad 4) 
Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu i poprosił Starostę o przedstawienie 

sprawozdania z prac Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.  

Starosta Jarosław Białk przedstawił sprawozdanie, które  stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   

 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań do przedstawionego sprawozdania, po czym 

przekazał głos radnemu Zygmuntowi Wiśniewskiemu. 

Radny Zygmunt Wiśniewski zapytał w sprawie uzasadnienia odnośnie odwołania ze stanowiska 

dyrektora PCKZiU w Pucku, a mianowicie radny stwierdził, że są tam użyte różne argumenty 

dotyczące odwołania. Radny zapytał, które z tych argumentów są na tyle istotne, iż zagrażają 

prawidłowemu funkcjonowaniu jednostki. 

Starosta Jarosław Białk stwierdził, iż każdy może komentować jak chce decyzję Zarządu Powiatu. 

Wszystkie podstawowe argumenty dotyczące odwołania dyrektora PCKZiU w Pucku zostały           

zawarte w uzasadnieniu. Starosta podkreślił, iż nie będzie komentował tej sytuacji. Każda ze stron 

będzie miała możliwość obrony swoich racji. Starosta dodał, iż Zarząd Powiatu bardzo długo się 

zastanawiał nad podjęciem tej decyzji i zdecydowanie przekonany jest o jej słuszności. 

 

Na tym zakończono pkt 4 porządku obrad. 

 

 

Ad 5) 
W kolejnym punkcie Przewodniczący Rady poprosił radnych o składanie interpelacji i zapytań, po 

czym przekazał głos radnemu Zygmuntowi Wiśniewskiemu. 

Radny Zygmunt Wiśniewski zapytał odnośnie remontowanej teraz drogi w Mrzezinie,                         

a mianowicie podczas tego remontu przy torach kolejowych został rozebrany chodnik i mieszkańcy 

pytają jaka jest tego przyczyna. Radny dodał, że mieszkańcy pytają kiedy ten stan zostanie 

przywrócony do stanu sprzed remontu. 

Starosta Jarosław Białk wyjaśnił, iż faktycznie jest to sprawa skomplikowana. Natomiast to nie 

mieszkańcy pytają tylko radny Wiśniewski. Z informacji posiadanych przez Starostę to radny 

Wiśniewski dzwonił do sołtysów Mrzezina i Smolna z propozycją złożenia pisma w tej sprawie,                

w sprawie wyjaśnienia tej sytuacji. Starosta był na spotkaniu w Mrzezinie z Wójtem w sprawie ul. 

Gdyńskiej i chodnika, wówczas sprawa dotycząca chodnika była świeża. Następnie Starosta spotkał 

się z sołtysem Smolna i także wyjaśnił całą zaistniałą sytuację, dlaczego ten kawałek chodnika 

został rozebrany. Wg Starosty największą głupotą była konieczność i rozebranie tego chodnika. 

Wynika to z tego, że inwestycja, którą przeprowadziły koleje jest inwestycją unijną. W związku                   

z czym nie można było wybudować przejścia przez tory, do czasu zakończenia gwarancji na 

wbudowane urządzenia, która mija w lipcu 2017 roku. W tej chwili nie można przeprowadzić tam 

żadnej inwestycji. Była zgoda na chodnik z wjazdem i tak zrobiono. W pewnym momencie 

przyjechała wewnętrzna kontrola kolei, która uznała, że w odległości 20 metrów od torów nie 

można zbudować żadnej infrastruktury. Starosta wraz z Wójtem i Panem Dyrektorem Lorbieckim 

pojechali do Gdyni w celu przeprowadzenia rozmowy z dyrekcją kolei. Argumentując nie 

rozbieranie chodnika zbliżającym się terminem zakończenia gwarancji na urządzenia oraz 

planowanym dokończeniem tam przejazdu. Projekt miał zostać sfinansowany przez Gminę Puck, 

natomiast inwestycja przez właściciela kolei. Dlatego też przez długi czas nie ruszano tego 

chodnika. Niestety po jakimś czasie wpłynęło pismo do Nadzoru Budowlanego, że jeżeli chodnik 

nie zostanie rozebrany to zostanie nałożona kara w wysokości 5000 zł na zarządcę drogi. Dlatego 

też chodnik został rozebrany.  Starosta dodał, że na jego wniosek została wyemitowana w telewizji 

TTM krótka informacja dlaczego taka sytuacja zaistniała.  Starosta podkreślił, że jeżeli tylko będzie 

możliwość to chodnik zostanie z powrotem ułożony. 

Radny Zygmunt Wiśniewski wyjaśnił, że do sołtysa Smolna zwrócił się na prośbę mieszkańców                  

o interwencję. Radny zapytał jaki termin ułożenia tego chodnika może podawać mieszkańcom, 
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gdyż oni właśnie o to pytają.  

Starosta Jarosław Białk wyjaśnił, iż termin ten nie zależy ani od Rady Powiatu Puckiego ani od 

Dyrektora Zarządu Drogowego. Wszystko zależy od właściciela infrastruktury, którym jest kolej. 

 

W związku z brakiem kolejnych pytań Przewodniczący Rady przeszedł do następnego punktu 

porządku obrad.  

 

 

Ad 6a) 
Przewodniczący Rady Adam Zażembłowski przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały             

w sprawie zmiany uchwały nr XV/90/2015 Rady Powiatu Puckiego z dnia 21 grudnia 2015 r.                  

w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Puckiego na lata 2016 – 2021, 

zmienionej uchwałą nr XVI/103/2016 Rady Powiatu Puckiego z dnia 8 lutego 2016 r., uchwałą nr 

XVIII/110/2016 Rady Powiatu Puckiego z dnia 21 marca 2016 r., uchwałą nr XX/123/2016 Rady 

Powiatu Puckiego z dnia 23 maja 2016 r., uchwałą nr XXI/130/2016 Rady Powiatu Puckiego z dnia 

27 czerwca 2016 r.; uchwałą nr XXIII/144/2016 Rady Powiatu Puckiego z dnia 26 września 2016 r., 

po czym poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii dotyczącej projektu w/w 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu Puckiego Sylwester Raducha 

oświadczył, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji ds. Zdrowia Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli Rady 

Powiatu Puckiego  Rita Szornak oznajmiła, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji ds. Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu Puckiego Ewa Kownacka 

oświadczyła, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Następnie w związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt w/w 

uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała otrzymała numer XXIV/155/2016  z dnia 21 listopada 2016 roku. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

Ad 6b) 
Przewodniczący Rady Adam Zażembłowski przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały             

w sprawie zmiany uchwały nr XV/91/2015 Rady Powiatu Puckiego z dnia 21 grudnia 2015 r.                  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Puckiego na rok 2016, zmienionej uchwałą nr 

XVI/104/2016 Rady Powiatu Puckiego z dnia 8 lutego 2016 r.,  uchwałą nr XVIII/11/2016 Rady 

Powiatu Puckiego z dnia 21 marca 2016 r., uchwałą nr XX/124/2016 Rady Powiatu Puckiego z dnia 

23 maja 2016 r. uchwałą nr XXI/131/2016 Rady Powiatu Puckiego z dnia 27 czerwca 2016 r.; 

uchwałą nr XXIII/145/2016 Rady Powiatu Puckiego z dnia 26 września 2016 r., po czym poprosił 

Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii dotyczącej projektu w/w uchwały. 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu Puckiego Sylwester Raducha 

oświadczył, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji ds. Zdrowia Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli Rady 

Powiatu Puckiego  Rita Szornak oznajmiła, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji ds. Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu Puckiego Ewa Kownacka 

oświadczyła, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Następnie w związku z brakiem dodatkowych pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt w/w uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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Uchwała otrzymała numer XXIV/156/2016  z dnia 21 listopada 2016 roku. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad 6c) 
Przewodniczący Rady Adam Zażembłowski przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały             

w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/112/2016 Rady Powiatu Puckiego z dnia 21 marca 2016 r.               

w sprawie ustalenia zadań, na które przeznacza się środki przypadające Powiatowi Puckiemu             

z PFRON w roku 2016 oraz wysokości tych środków, po czym poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii dotyczącej projektu w/w uchwały. 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu Puckiego Sylwester Raducha 

oświadczył, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji ds. Zdrowia Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli Rady 

Powiatu Puckiego  Rita Szornak oznajmiła, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji ds. Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu Puckiego Ewa Kownacka 

oświadczyła, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Następnie w związku z brakiem dodatkowych pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt w/w uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała otrzymała numer XXIV/157/2016  z dnia 26 września 2016 roku. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 

Ad 6d) 
Przewodniczący Rady Adam Zażembłowski przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały             

w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu 

strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu po czym 

poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii dotyczącej projektu w/w uchwały. 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu Puckiego Sylwester Raducha 

oświadczył, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji ds. Zdrowia Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli Rady 

Powiatu Puckiego  Rita Szornak oznajmiła, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przekazał głos Wiceprzewodniczącemu Rady Michałowi Kohnke. 

Wiceprzewodniczący Rady Michał Kohnke zapytał czym spowodowana jest niemożliwość 

identyfikacji właściciela pojazdu skoro wszystkie pojazdy mają jakieś identyfikatory numeryczne. 

 

Przewodniczący Rady przekazał głos radnemu Zygmuntowi Wiśniewskiemu. 

Radny Zygmunt Wiśniewski stwierdził, iż to o czym mówi Wiceprzewodniczący Michał Kohnke 

nie jest przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. 

 

Przewodniczący Rady przekazał głos Staroście Jarosławowi Białkowi. 

Starosta Jarosław Białk wyjaśnił, iż problem nie jest związany z identyfikacją właściciela pojazdu 

ale ze ściągalnością odpłatności od właścicieli za usunięcie pojazdu i jego parkowanie.  

 

Następnie w związku z brakiem dodatkowych pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt w/w uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała otrzymała numer XXIV/158/2016  z dnia 21 listopada 2016 roku. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Ad 6e) 
Przewodniczący Rady Adam Zażembłowski przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały             

w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu budynku garażowego stanowiącego 

własność Powiatu Puckiego, po czym poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

dotyczącej projektu w/w uchwały. 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu Puckiego Sylwester Raducha 

oświadczył, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji ds. Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu Puckiego Ewa Kownacka 

oświadczyła, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Następnie w związku z brakiem dodatkowych pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt w/w uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała otrzymała numer XXIV/159/2016  z dnia 21 listopada 2016 roku. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 

Ad 6f) 
Przewodniczący Rady Adam Zażembłowski przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały             

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Puckiego, po czym poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii dotyczącej 

projektu w/w uchwały. 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu Puckiego Sylwester Raducha 

oświadczył, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji ds. Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu Puckiego Ewa Kownacka 

oświadczyła, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Następnie w związku z brakiem dodatkowych pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt w/w uchwały. 

Uchwała została przyjęta większością głosów: „za” opowiedziało się 17 radnych, 1 radny 

„wstrzymał się” od głosu. 
Uchwała otrzymała numer XXIV/160/2016  z dnia 21 listopada 2016 roku. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

 

Ad 6g) 
Przewodniczący Rady Adam Zażembłowski przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały             

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Powiat Pucki do realizacji projektu „Staże 

zagraniczne dla uczniów i absolwentów szkół zawodowych oraz mobilność kadry kształcenia 

zawodowego”, w ramach którego realizowany będzie projekt pt. „Nauczyciele i uczniowie ZSP                

w Kłaninie doskonalą umiejętności gastronomiczne na wyspach śródziemnomorskich” finansowany 

ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego, Program Operacyjny Wiedza Edukacja Rozwój 

(PO WER), po czym poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii dotyczącej 

projektu w/w uchwały. 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu Puckiego Sylwester Raducha 

oświadczył, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji ds. Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu Puckiego Ewa Kownacka 

oświadczyła, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Następnie w związku z brakiem dodatkowych pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt w/w uchwały. 
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Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała otrzymała numer XXIV/161/2016  z dnia 21 listopada 2016 roku. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 

Ad 6h) 
Przewodniczący Rady Adam Zażembłowski przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały             

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Powiat Pucki do realizacji projektu „Staże 

zagraniczne dla uczniów i absolwentów szkół zawodowych oraz mobilność kadry kształcenia 

zawodowego”, w ramach którego realizowany będzie projekt pt. „Kulinarne wariacje na temat 

kuchni włoskiej” finansowany ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego, Program 

Operacyjny Wiedza Edukacja Rozwój (PO WER), po czym poprosił Przewodniczących Komisji               

o przedstawienie opinii dotyczącej projektu w/w uchwały. 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu Puckiego Sylwester Raducha 

oświadczył, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji ds. Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu Puckiego Ewa Kownacka 

oświadczyła, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Następnie w związku z brakiem dodatkowych pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt w/w uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała otrzymała numer XXIV/162/2016  z dnia 21 listopada 2016 roku. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

 

Ad 6i) 
Przewodniczący Rady Adam Zażembłowski przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały             

w sprawie zmiany uchwały nr IV/30/2015 z dnia 23 lutego 2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie przez Powiat Pucki do realizacji projektu „Dieta śródziemnomorska na widelcu 

uczniów ZSP w Kłaninie” oraz na zatwierdzenie tego projektu, po czym poprosił Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii dotyczącej projektu w/w uchwały. 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu Puckiego Sylwester Raducha 

oświadczył, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji ds. Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu Puckiego Ewa Kownacka 

oświadczyła, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Następnie w związku z brakiem dodatkowych pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt w/w uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała otrzymała numer XXIV/163/2016  z dnia 21 listopada 2016 roku. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

 

Ad 6j) 
Przewodniczący Rady Adam Zażembłowski przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały             

w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu puckiego 

na w okresie od 01.01.2017 r. do 30.06.2017 r. , po czym poprosił Przewodniczących Komisji                

o przedstawienie opinii dotyczącej projektu w/w uchwały. 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu Puckiego Sylwester Raducha 

oświadczył, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji ds. Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli Rady 
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Powiatu Puckiego Rita Szornak oświadczyła, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Następnie w związku z brakiem dodatkowych pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt w/w uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała otrzymała numer XXIV/164/2016  z dnia 21 listopada 2016 roku. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

 

Ad 6k) 
Przewodniczący Rady Adam Zażembłowski przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały             

w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy Powiatu Puckiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2017”, po czym poprosił 

Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii dotyczącej projektu w/w uchwały. 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu Puckiego Sylwester Raducha 

oświadczył, że Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Następnie w związku z brakiem dodatkowych pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt w/w uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała otrzymała numer XXIV/165/2016  z dnia 21 listopada 2016 roku. 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 

Ad 6l) 
Przewodniczący Rady Adam Zażembłowski przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały             

w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Powiatu Puckiego do Powiatowej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego w Pucku, po czym poprosił o zgłaszanie kandydatów. 

 

Radny Brunon Ceszke zgłosił kandydaturę radnego Dariusza Skóry. 

Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radna Ewa Kownacka zgłosiła kandydaturę radnego Andrzeja Dzienisza.  

Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

W związku z brakiem innych kandydatur Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

zamknięcie listy. Radni jednogłośnie zamknęli listę kandydatów. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o wpisanie do projektu uchwały nazwisk Dariusz Skóra 

i Andrzej Dzienisz. 

 

Po czym w związku z brakiem dodatkowych pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt w/w uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała otrzymała numer XXIV/166/2016  z dnia 21 listopada 2016 roku. 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad  6ł) 
Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie odwołania 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Puckiego V kadencji. W związku z tym, iż głosowanie               
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w powyższej sprawie jest tajne stwierdził, iż trzeba wybrać Komisję Skrutacyjną. Przewodniczący 

zaproponował, aby Komisja ta była trzyosobowa, co zostało przyjęte większością głosów: „za” 

opowiedziało się 17 radnych, 1 radny „wstrzymał się” od głosu. W związku  z powyższym poprosił 

o zgłaszanie kandydatur do komisji skrutacyjnej.  

W związku z brakiem zgłoszonych kandydatur Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę 

radnej Jolanty Bieszke – radna wyraziła zgodę na kandydowanie, radnej Ewy Kownackiej – radna 

wyraziła zgodę na kandydowanie, radnego Zygmunta Wiśniewskiego – radny nie wyraził zgody na 

kandydowanie, radnego Tomasza Herrmanna -  radny wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów. Zamknięcie listy 

kandydatów nastąpiło jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydatury:  

- radnej Ewy Kownackiej - została przyjęta większością głosów: „za” opowiedziało się 17 radnych, 

1 radny „wstrzymał się” od głosu, 

- radnej Jolanty Bieszke - została przyjęta większością głosów: „za” opowiedziało się 17 radnych,  

1 radny „wstrzymał się” od głosu, 

- radnego Tomasza Herrmanna - została przyjęta większością głosów: „za” opowiedziało się 17 

radnych, 1 radny „wstrzymał się” od głosu. 

Przewodniczący oświadczył, że Komisja powinna ukonstytuować się. 

Komisja skrutacyjna ukonstytuowała się. Przewodniczącą została radna Ewa Kownacka, 

Wiceprzewodniczącą radna Jolanta Bieszke, Sekretarzem radny Tomasz Herrmann. 

 

Po czym Przewodnicząca Komisji  przedstawiła zasady tajnego głosowania w sprawie odwołania 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Puckiego V kadencji. 

Każdy z radnych otrzymał opieczętowaną kartę do głosowania.  Następnie radni kolejno wrzucali 

swoje karty do urny. Po oddaniu wszystkich głosów Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową 

przerwę w obradach, aby komisja skrutacyjna przeliczyła oddane głosy. 

 

Po przerwie radny Tomasz Herrmann odczytał protokół  z głosowania. 

Pan radny Michał Kowalski większością głosów został odwołany z funkcji Wiceprzewodniczącego 

Rady Powiatu Puckiego V kadencji: „za” opowiedziało się 14 radnych, „przeciw” 2 radnych,                

2 radnych „wstrzymało się” od głosu – Uchwała w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego 

Rady Powiatu Puckiego V kadencji otrzymała Nr XXIV/167/2016 Rady Powiatu Puckiego z dnia 

21 listopada 2016 r. i stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady podziękował radnemu Michałowi Kowalskiemu za współpracę                           

w Prezydium Rady, po czym przekazał głos radnemu. 

Radny Michał Kowalski podziękował koleżanką i kolegą z Klubu Radnych Nasz Powiat Pucki za 

współpracę słowami: „coś się kończy i coś się zaczyna”. 

 

 

Ad 7) 
Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad, stwierdzając iż                     

odpowiedzi na zadane interpelacje i zapytania zostały udzielone już w pkt 5.  

 

 

Ad 8) 
Przewodniczący Rady poinformował, iż: 

- radni na sesji otrzymali projekt budżetu Powiatu Puckiego na rok 2017 wraz z wieloletnią 

prognozą finansową. W związku z powyższym poprosił przewodniczących poszczególnych komisji 

o zwołanie w najbliższym czasie posiedzeń  w temacie wydania opinii dotyczącej projektu budżetu; 
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- kolejna sesja zgodnie z harmonogramem planowana jest na dzień 19 grudnia  br. oraz poprosił 

przewodniczących komisji o realizację planów pracy poszczególnych komisji na 2016 rok; 

- na kolejnej sesji powinien zostać przyjęty plan kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Puckiego na rok 2017, w związku z czym poprosił o składanie przez radnych  propozycji kontroli. 

 

Radny Tadeusz Muża jako Przewodniczący Komisji ds. Promocji, Turystyki i Strategii Rozwoju 

Powiatu Puckiego Rady Powiatu Puckiego poinformował członków komisji terminie posiedzenia 

komisji w dniu 25 listopada br. o godz. 13.00. Tematyką posiedzenia będzie Strategia Rozwoju 

Ziemi Puckiej. 

 

 

Ad 9) 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Adam Zażembłowski 

zakończył sesję, wypowiadając słowa: „Zamykam posiedzenie XXIV sesji Rady Powiatu Puckiego  

V kadencji”. 

 

 

Protokół liczy 10 stron. 

Protokołowała  


